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کاویانپور:  سرمربی پرسپولیس باید بداند به چه تیمی آمده است  

امیدوارم کالدرون »حیا کن، رها کن« نشنود       

به  پیشکسوتان پرســپولیس نسبت 
آینده این تیم در لیگ برتر نظرات متفاوتی 
دارند. حامد کاویانپور بر این باور است که 
تکــرار قهرمانی های برانکــو با کالدرون 
خیلی سخت خواهد بود. او مدعی است که 
انتظار هواداران خیلی بالا رفته و در واقع 
ایــن آرژانتینی به نوعی محکوم به نتیجه 
گرفتن اســت. البته به همان اندازه هم از 
هواداران توقع صبــوری دارد و اینکه به 
سرمربی جدید تیم شان هم فرصت بدهند.

  
لیگ هنوز آغاز نشــده و بسیاری از 
تیم ها نســبت به نامشــخص بودن زمان 

آغازش گلایه دارند.
 من اگر اشتباه نکنم سال گذشته همین 
موقع دو هفته از لیگ هم برگزار شــده بود اما 
الآن این بلاتکلیفی حتــی تاثیرش را هم روی 
هواداران می گذارد. آنها در ناخودآگاه خودشان 
با لیگ قهر می کنند و از طرف دیگر باشــگاه ها 

برنامه ریزی داشــته اند و با این شرایط به سمت 
نابودی هم کشیده می شوند.

برانکو رفت و حالا کالدرون مسئولیت 
ســنگینی را برعهده گرفته اســت. شما 

شرایط را چطور ارزیابی می کنید؟
 بــه نظر من برانکو یکــی دو ماه قبل از 
پایان فصل قبل تصمیمش را گرفته بود و شاید 
هر مربی دیگــری هم جای او بود همین کار را 
می کرد. چون برانکو حرفه ای بود و با شــناخت 
کاملی که داشــت خیلی خوب می دانســت که 
قهرمانی برای چهارمین ســال خیلی ســخت 
اســت. الآن هم کالدرون کارش خیلی ســخت 
اســت و مــن به عنــوان یک پرسپولیســی از 
هــواداران می خواهم که به او زمــان بدهند تا 
تفکراتش را در تیــم پیاده کند. امیدوارم نتایج 
خوبی کســب کند تا حیا کن رها کن را نشنود. 
چون هوادار تیم نتیجه می خواهد و سابقه نشان 
داده کــه با بزرگتر از برانکــو و کالدرون تعارف 

ندارد.
البته درباره کالدرون گفته می شــود 
که خیلی با انگیزه، پر انرژی است و یکی 
دو ساعت قبل از بازیکنان در محل تمرین 

حضور دارد؟
 از مربی پرســپولیس و مربیان خارجی 
همین انتظار هم می رود. من مربیان اکتیو را در 

ترکیه دیدم. آنجا آنقدر فشار تمرینات زیاد بود 
که من برای اولین بار به دروغ گفتم که کشاله ام 
درد می کند. کالدرون اگر آن طوری باشد خیلی 
هم خوب اســت. به هرحال او باید نتیجه بگیرد 
تا انتقاد ها درباره انتخابش از بین برود. شاید اگر 
من حق انتخاب داشتم بعد از برانکو یک مربی 
تاپ خارجی با رزومــه قوی را می آوردم و پس 

از آن هم اهداف بزرگتری را نشانه می گرفتم.
چه اهدافی؟

 ببینید قهرمانی لیگ خیلی خوب است 
اما مــن احســاس می کنم که پرســپولیس با 
هت تریک قهرمانی تا حدودی اشباع شده است. 
پرســپولیس باید ســه چهار تا بازیکن کلیدی 
خیلی خــوب را جــذب می کــرد و انرژی اش 
را می گذاشــت برای قهرمانی لیــگ قهرمانان 
آســیا. به نظر من این مســأله از نان شب برای 

پرسپولیس واجب تر است.
اتفاق خوب هم این بود که  البته یک 
اکثر بازیکنان این تیم حفظ شدند که این 

مسأله خیلی به مربی کمک می کند.
 من هم با شــما موافقم. اما پارسال هم 
وقتی می گفتند پنجره نقل و انتقالات تیم بسته 
اســت خیلی کار را برای تیم سخت نمی دیدم 
چون هیچ تیمی به اندازه پرســپولیس بازیکن 

نداشت.

هم  بازیکنان  از  تعدادی  میان  این  در 
کنار گذاشته شدند.

 ببینید به ما یاد دادند که باید به تفکرات 
مربی احترام گذاشت که کاملًا هم درست است 
اما من فکر می کنم که درباره ســروش اشتباه 
کردنــد. کاش حداقل در شــأن یــک بازیکن 
پرســپولیس با او قطع همکاری می کردند. من 
ســال ها در پرســپولیس بازی کردم و می دانم 
اگر نارضایتی پشت سر تیم باشد نتیجه گرفتن 
ســخت تر هم می شود. امثال ســروش، محمد 
انصــاری یا چند نفر دیگــر می توانند به لحاظ 
اخلاقی هم الگو باشــند. امیــدوارم نتایج تیم 
طوری نباشد که زیر ســایه سه قهرمانی فصل 

قبل قرار بگیرد.
اما شاید پرســپولیس باز هم قهرمان 

شد.
 اینکه آرزوی قلبی همه پرسپولیســی ها 

است اما شما هر چه بکارید را درو می کنید.
پرسپولیس همچنان پیگیر جذب یک 

مهاجم خارجی است و...
 به نظر من پرسپولیســی کــه عملکرد 
امســالش زیر ذره بین خیلی ها قرار دارد اگر در 
 ایــن میان بازیکن خارجی ضعیفی را هم بگیرد 

مشکلات و حاشیه هایش چند برابر می شود.
بودیمیر هم عملکرد خوبی نداشــت 
امــا چون تیم قهرمان شــد خیلی به آن 

پرداخته نشد.
 دقیقــاً. ضمــن اینکــه قهرمانی هــای 
پرســپولیس بــا برانکو هم دلیل نمی شــود تا 
ایــرادش را نگوییــم. بــه هر حال او مســئول 
مستقیم خرید هایش بود. اما دوست دارم پاسخ 
ســؤال شما را با اشــاره به تیم های پایه بدهم. 
واقعاً اگر قرار است پول بابت بازیکن بی کیفیت 
بدهیم بهتر است همان پول را در تیم های پایه 
هزینه کنیم تا تیم هــای نوجوانان و جوانان در 
ساعت های 12 و 14 در چمن مصنوعی تمرین 
نکنند. من تازه متوجه شــدم که تیم های پایه 
باید در چمن مصنوعی تمرین و بازی کنند. این 
فاجعه است و آن وقت ما می گوییم چرا بازیکن 

نوجوان رباط پاره می کند.
جدید  خارجی  سرمربی  هم  استقلال 

آورده است.
 من فکر می کنم استراماچونی و کالدرون 
تا حدودی شرایطی نزدیک به هم دارند. در این 
میان نقش مشاوران شان خیلی حیاتی و تعیین 
کننده است. آنها باید خیلی خوب توجیه شوند 
که هدایت چه تیم های بزرگی را قبول کرده اند. 
کالدرون تا امروز برای من خیلی شناخته شده 
نیست. امیدوارم او با مشــکلاتی که فوتبال ما 
مثل زمین، لباس و ... روبه رو اســت هیچ وقت 

مواجه نشود.

مایگا رفتنی شد
بعــد از اینکــه شــنیده شــد باشــگاه 
پرســپولیس برای بازگشت مایگا بلیت نگرفته 
و برخی قصد دارند با تســت پزشکی دوباره او 
را به هر قیمتی نگه دارند باشــگاه زمان رفتن 
این مهاجم آفریقایی را اعلام کرد. بنا بر اعلام 
محســن خلیلی مدیر تیم، مادیبو مایگا که با 
هدف مذاکره نهایی و پیوســتن به تیم قهرمان 
ایران در آزمون های پزشــکی شــرکت کرده 
بود، با توجه به اینکه نتوانســت مجوز فعالیت 
در فوتبال ایــران را از ایفمارک دریافت کند، 
از ایران مــی رود. با هماهنگی صورت گرفته از 
ســوی باشگاه پرسپولیس، وی قرار بود با پرواز 

ساعت 3 بامداد سه شنبه ایران را ترک کند.
 

حسینی تمدید کرد
مدافع میانی جوان پرســپولیس قرارداد 
خود را به مدت یک ســال دیگر تمدید کرد 
و به این ترتیب برای ســه فصل آینده تحت 
قرارداد خواهد بود. محمداحســان حســینی 
مهر ماه ســال جاری 21 ساله می شود. او که 
در خطوط دفاع و هافبک بازی می کند، صبح 
دوشــنبه با حضور در باشگاه، قرارداد خود را 
برای یک فصل تمدید کرد. وی سال گذشته، 
قراردادی سه ساله را منعقد کرده بود. به این 
ترتیب می تواند برای سه فصل آینده، پیراهن 

پرسپولیس را به تن داشته باشد.
 

شریفی فسخ کرد
مهدی شریفی که از نیم فصل گذشته 
به جمع سرخ پوشــان اضافه شــده بود، با 
توجه به نظر سرمربی تیم، دیروز )دوشنبه( 
در باشگاه حضور پیدا کرد و قرارداد بین او 

و باشگاه پرسپولیس فسخ شد.
 

تکذیب درباره پرداختی 
به برانکو

باشگاه پرســپولیس اعلام کرد، در پی 
انتشــار اخبار کــذب در خصوص مقروض 
بودن باشــگاه از ناحیه پرداخت بخشــی از 
مطالبات ســرمربی پیشــین تیم در زمان 
فعالیت وی در پرســپولیس، اعلام می شود 
خبر مذکور کاملًا نادرســت اســت و مبلغ 
پرداختی بــه ایوانکوویچ، از محل قراردادها 

و درآمدهای باشگاه، تأمین و هزینه شد.
 

شایعه استعفای هاشمی
شــایعاتی مبنی بــر اســتعفای مهرداد 
هاشمی از عضویت در هیأت مدیره پرسپولیس 
به گوش می رسد اما این شایعه تأیید یا تکذیب 
نشــده اســت و به نظر می رســد باید منتظر 
روزهای آینــده بود و دید که در این خصوص 
چه اتفاقاتی رخ خواهد داد. مدیرعامل ســابق 
باشگاه ســایپا به یکی از اعضای هیأت مدیره 
پرسپولیس اعلام کرده دیگر حاضر به شرکت 

در جلسات هیأت مدیره نیست.

با توجه بــه احتمال نیمکت نشــینی 
بازیکنان نامداری مثل ســیدجلال حسینی 
و حسین ماهینی در شروع فصل تازه بیشتر 
رســانه ها به معادلات خــط دفاعی مد نظر 
کالدرون پرداخته اند اما واقعیت اینجاســت 
که در خــط میانی به دلیل ترافیک بازیکن 

شرایط پیچیده تر است.
بشار رســن بعد از پشت سر گذاشتن 
مصدومیت، دو سه روزی است در تمرینات 
پرســپولیس شــرکت می کند و ســیامک 
نعمتــی که به خاطر شکســتگی و جراحی 
بینی حدود دو هفته از تمرینات و بازی های 
دوســتانه را از دســت داد از یکشــنبه در 
تمرین سرخ ها حاضر شد. از طرفی با توجه 
بــه اینکه حداقل دو هفته به شــروع فصل 
باقی مانده به نظر می رســد این دو بازیکن 
بخصوص نعمتی که در تمرینات بدنســازی 
حضور فعالی داشته به موقع آماده خواهند 
شــد و وارد عرصه رقابت بــرای حضور در 

ترکیب اصلی می شوند.
با اضافه شــدن نعمتی و رسن، حتی 
اگر آدام همتــی را از جمع هافبک ها کنار 
بگذاریم و به بخــش مدافعان انتقال دهیم 
)بــه جهت اســتفاده از او در دفاع راســت 
طی بازی های تدارکاتی( پرســپولیس 10 
 بازیکن در خط هافبک دارد که در سیستم

2-4-4 تنها 4 بازیکن از این جمع می توانند 
به ترکیب اصلی برسند.

با در نظر گرفتن کنار گذاشتن محمد 
حســینی هافبک زیر 23 سال پرسپولیس 
حالا امیــری، نوراللهی، ترابــی، احمدزاده، 
رســن، عالیشــاه، حســین پور، نعمتــی، 
کامیابی نیا و ربیع خواه 10 هافبکی هستند 
کــه باید برای حضــور در ترکیــب اصلی 
رقابت کنند. البته کالــدرون  حتماً میزان 
آمادگی، ســابقه و کارآیی این نفرات را در 
نظــر می گیرد و ارنج نهایــی اش را انتخاب 
خواهــد کرد اما تقریباً همــه این بازیکنان 
مدعــی حضور در ترکیب اصلی هســتند و 

تشنه بازی اند.
به عبارتی نیمکت نشــین شدن برخی 

از این افراد در بازی های نخســت می تواند 
موجــب تعجب هــواداران پرســپولیس و 
رسانه ها شود اما کالدرون فقط 4 نفر از این 

جمع ده نفره را می تواند به زمین بفرستد.
 شــاید اگــر کالــدرون بــا سیســتم
 1-3-2-4 یــا 3-3-4 تیمش را به میدان 
می فرســتاد 5 نفر از این جمع می توانستند 
در ترکیــب اصلــی باشــند اما ظاهــراً او 
تصمیمش را گرفته و می خواهد با سیستم 

2-4-4 وارد مسابقات شود.
از ســوی دیگر بحــث جابه جایی های 
بازیکنان در خط میانی هم موضوع مبهم و 
پیچیده دیگری است که فعلًا جواب روشنی 
برایش پیدا نشــده اســت. اینکه مثلًا قرار 
است برخی وینگرها در میانه میدان به بازی 
گرفته شوند احتمالی است که وجود دارد و  
حتماً باعث تغییر شرح وظایف برخی از این 

نفرات نسبت به گذشته خواهد شد.
نکتــه مبهــم در مــورد خــط میانی 
اینجاست که هنوز مشخص نیست کالدرون 
قصد دارد در صورت اســتفاده از سیســتم 
2-4-4 خطی، در مرکــز خط میانی چهار 
نفــره از چــه بازیکنانی اســتفاده کند. در 
واقع مســأله مبهم چینش نفرات در مرکز 
خط میانی اســت به گونه ای که مشــخص 
نیســت قرار اســت او از دو هافبک تدافعی 
کنار هم بهره ببرد یــا یکی از هافبک های 
تهاجمی اش را کنار یک هافبک تدافعی به 

میدان بفرستد.
در حالت اول شاید فرصت بازی احمد 
نوراللهی و کمال کامیابی نیا کنار هم پیش 
بیاید اما چنانچه قرار باشــد وحید امیری، 
عالیشــاه یا احمدزاده در میانه میدان بازی 
کنند یکــی از بین کامیابی نیــا و نوراللهی 
باید روی نیمکت بنشــیند و البته محسن 
ربیع خواه هم پشت صف آنها خواهد ایستاد.
کالــدرون در بازی های تدارکاتی اخیر 
حالت های مختلفی را تست کرده و باید دید 
در دو بــازی آینده مقابل فولاد و نســاجی 
نفرات را چگونه ارنــج می کند و در نهایت 

چه تصمیمی خواهد گرفت. 

 قهرمانی 
لیگ خیلی 

خوب است اما 
من احساس 
می کنم که 
پرسپولیس 
با هت تریک 
قهرمانی تا 

حدودی اشباع 
شده است. 
پرسپولیس 

باید سه چهار 
تا بازیکن 

کلیدی خیلی 
خوب را جذب 

می کرد و 
انرژی اش را 
می گذاشت 

برای قهرمانی 
لیگ قهرمانان 

آسیا. به 
نظر من این 
مسأله از نان 

شب برای 
پرسپولیس 

واجب تر است.

با تصمیمی که از دو فصل قبل توسط 
ســازمان لیگ اتخاذ شــد تیم های لیگ 
برتری در مسابقات شــان به جای لیست 
18 نفره می توانند فهرستی 20 نفره ارائه 
کنند و 9 بازیکن را روی نیمکت بنشانند. 
بعــد از حضور بشــار رســن در تمرینات 
و بازگشــت مصدومانــی مثــل ماهینی، 
کامیابی نیا و نعمتی و البته کنار گذاشتن 
بازیکن جوانی به نام محمد حسینی، حالا 
27 بازیکن در تمرینات پرسپولیس حضور 
دارند و حتی اگر مهاجــم خارجی اضافه 
نشــود و این بازیکن را در نظر نگیریم 7 
بازیکن حتی نمی توانند به لیست 20 نفره 
بازی ها برسند چه رســد به اینکه شانس 

بازی هم پیدا کنند.
البتــه طبیعی اســت کــه احتمال 
خروج بازیکنــان جوان از فهرســت 20 
نفره بســیار زیاد اســت. در واقع می توان 
حدس زد از بین گلرها امیرحسین بیات، 
از بین مدافعان احســان محمدحســینی 
و آدام همتــی، از جمع هافبک ها ســعید 
حســین پور و در بین مهاجمــان مهدی 
عبدی و احمدرضا احمدوند احتمالاً جایی 

در لیست نخواهند داشت.
البتــه با توجــه به شــرایط فیزیکی 

بازیکنــان و میــزان آمادگــی افــراد و 
حضورشــان در تمرینــات بعید نیســت 
فهرســت خط خورده ها تغییر کند. مثلًا 
شاید در خط دفاع حسین ماهینی تا هفته 
اول شــرایط مســابقه را پیدا نکند و آدام 
همتی به عنوان مدافع راست ذخیره روی 
نیمکت باشــد. یا مثلًا کالــدرون هافبک 
جوان آماده ای به نام ســعید حســین پور 
را به بشار رســن که 5 هفته از تمرینات 
پیش فصل را از دســت داده ترجیح بدهد 
و هافبک عراقی مدتی حتی به لیست 20 

نفره هم نرسد.
در خط حمله نیــز رقابت بین چهار 
بازیکن جوان برای قرار گرفتن در لیســت 
بازی فشــرده تر خواهد بــود، هر چند در 
ظاهــر امر روســتایی و اســدی جلوتر از 
عبدی و احمدوند هســتند. البته در این 
مــورد نیز نمی توان نظر قطعی داد و بعید 
نیست دو مهاجم دیگر رأی سرمربی شان 
را تغییر دهند. همچنین به نظر می رســد 
اگــر مهاجم خارجــی حتــی در فاصله 
کوتاهی تا شروع لیگ جذب شود حداقل 
روی نیمکت خواهد نشســت و یکی دیگر 
از این مهاجمان جوان قربانی شده و باید 

از خانه بازی تیمش را تماشا کند.

جدید  قوانیــن  توجیهــی  کارگاه 
رقابت هــای  از  کــه  فوتبــال  داوری 
این فصل بــه اجرا در می آیــد، دیروز 
)دوشــنبه( از ســاعت 15 و 30 دقیقه 
در ورزشگاه شهید کاظمی برای اعضای 

تیم پرسپولیس برگزار شد.
دانیــال مرادی مــدرس این دوره 
اســت که به مــدت 90 دقیقه به طول 
خواهد انجامیــد و در جریان آن بعضی 
دیگر از قوانیــن فوتبال نیز برای اطلاع 

بازیکنان مورد توجه قرار گرفت.
این کارگاه یــک میهمان ویژه هم 
داشــت، هدایت ممبینی رئیس کمیته 
داوران و عضو هیأت رئیســه فدراسیون 
فوتبــال ایــران دیــروز در ورزشــگاه 
شــهید کاظمی حاضر شــد و مطالب و 

توضیحاتی را هم مطرح کرد.

وی ابــلاغ قوانین جدید از ســوی 
IFAB برای ســال 2019 را بر اساس 
ســه محور اصلــی؛ عدالــت، احترام و 

افزایش زمان بازی فوتبال اعلام کرد.
رســمی  نظری  اظهار  در  ممبینی 
اظهار داشــته بــود؛ بــورد بین المللی 
فوتبال اعلام کرده است تا سال 2022 
تغییرات قوانین بــه صورت عمده ادامه 

خواهد داشت.
رئیــس کمیتــه داوران در جریان 
حضــور در ورزشــگاه شــهید کاظمی 
گفت: این دوره ها با همکاری فدراسیون 
فوتبال به منظور آشنایی هر چه بیشتر 
با قوانین جدید همچنین  عوامل تیم ها 
برای افزایش همکاری و آرامش و اجرای 
بهتر قوانین در جریان مســابقات برگزار 

می شود.

ایران ورزشی - با توجه به اینکه مودیبو 
مایگا در تســت های پزشــکی رد شــد حالا 
باشــگاه پرسپولیس ســراغ دیگر  مسئولان 
گزینه معرفی شده از سوی کالدرون رفته اند. 
اندرســون خوزه لوپس دســوزا مهاجم 25 
ســاله و برزیلی اســت که در جی لیگ ژاپن 
بازی می کند و رزومه فوق العاده ای هم ندارد 
اما ظاهراً برای ســرخ ها گران تمام می شود. 
گفته می شود مسئولان باشگاه از شنبه شب 

که مشخص شــد مایگا نمی تواند تست های 
پزشــکی را پاس کند برای مذاکره دوباره با 
این برزیلی دســت به کار شده اند . البته گفته 
شده رقمی که باشــگاه باید برای رضایتنامه 
بازیکن به کونسادول ســاپورو هوکایدو  این 
پرداخــت کند رقم بالایی اســت و به همین 

خاطر در این ماجرا گره افتاده است.
این مهاجم 25 ساله و چپ پای برزیلی 
که ســابقه بازی در ســری A و B برزیل و 

»کی لیــگ« کره جنوبی را هم دارد جوان تر 
از مودیبو مایگاست اما در گلزنی آمار چندان 
جالبی هم ندارد. لوپــز در طول تمام دوران 
بازیگری حرفه ای اش 13812 دقیقه در تمام 
تیم هایش بــه میدان رفته و در مجموع فقط 
49 گل به ثمر رســانده اســت که تقریبا هر 
282 دقیقه یک گل میانگین آمار اوست. لوپز 
طی سه سال گذشته در دو لیگ معتبر شرق 
آسیا در مجموع 6430 دقیقه بازی کرده که 

در این زمان فقط 18 گل به ثمر رسانده که 
هــر 357/2 دقیقه یک گل به ثمر رســانده 
اســت. با این حال کالدرون بــه این مهاجم 
اعتقاد دارد و ظاهراً باشــگاه هــم مذاکره با 
او را آغاز کرده هر چند ســرمربی آرژانتینی 
در آخرین مصاحبه اش گفته سه گزینه برای 

خط حمله دارد که یکی از آنها لوپز است.
آمــار بازي ها و گلزنــي او را با جزئیات 

دقیق مي بینید:

درست یکشنبه هفته گذشــته بود که تمرین 
پرســپولیس برای رســانه ها و هواداران باز شــد و 
کالــدرون مصاحبه ای بــا خبرنگاران داشــت. این 
اتفاق این یکشــنبه دوباره تکرار شد و ضمن حضور 
هــواداران و اصحاب رســانه در ورزشــگاه شــهید 

کاظمی، کالدرون هم با خبرنگاران مصاحبه کرد.
دیــروز )دوشــنبه( دوباره از ســوی باشــگاه 
پرســپولیس اعلام شــد باز تمرینات پشت درهای 
بســته برگزار خواهد شــد و بازی هــای تدارکاتی 
آخر هفته مقابل فولاد و نســاجی که چهارشنبه و 
پنجشــنبه برگزار می شود نیز مثل دو مسابقه قبلی 
مقابل پیکان و نفت مســجد ســلیمان در سکوت و 

پشت درهای بسته خواهد بود.
ایــن اتفــاق در حالــی رخ داده کــه به نظر 
می رسد مســئولان باشــگاه پرســپولیس تصمیم 
گرفته اند هفته ای یک روز تمرین را برای رسانه ها و 
هواداران شــان باز کنند و در همان روز نیز کالدرون 
با رســانه ها مصاحبه کند. البتــه ظاهراً این تصمیم 
از ابتدا رســانه ای نشده تا موج مخالفتی را از سوی 
رســانه ها برنیانگیــزد اما به نظر می رســد در حال 
اجراست. بازی ها و تمرینات پیش فصل پرسپولیس 
در حالی به روی رســانه ها و هواداران بسته می شود 
که هواداران میلیونی این تیم به شــدت علاقه مندند 
تا از آخرین اتفافات و مســائل فنی پرسپولیس خبر 
بگیرند که مطمئناً ســایت باشــگاه پرسپولیس به 
تنهایی قادر به پوشش این همه نکته و اتفاق نیست 
و لازم است نمایندگان رســانه های ورزشی حضور 
پررنگ تری در تمرینــات و بازی های تدارکاتی این 
تیم داشته باشند. البته بعید است گابریل کالدرون 
دخالتی در این خصوص داشــته باشد و این تصمیم 
به احتمال بسیار زیاد توسط مسئولان باشگاه اتخاذ 
شده است. معمولا مربیان خارجی بخصوص آنهایی 
که تازه فضــای کار در تیم های پرطرفدار را تجربه 
می کنند از تمرین و مواجهه مســتقیم با هواداران 
لذت می برنــد و انرژی می گیرند پس کالدرون در 
این خصوص دخالتی نداشــته و بعید است بخواهد 
در بازی های تدارکاتی پیش فصل نگاه جستجوگر 

هواداران و رسانه ها را از تیمش دور کند.

ایران ورزشــی - فرشــاد احمدزاده در تازه ترین 
مصاحبــه خــود گفته »اجــازه نمی دهم که کســی 
بخواهد به هویت من و باشــگاه پر افتخار پرسپولیس 
توهین کند«. او تأکید کرده تا آخر پای شــکایتش از 
ســامان گوران است و وساطت افرادی که می خواهند 
میانجیگیــری کنند را نمی پذیرد. نمی دانیم فرشــاد 
احمدزاده کی اینقدر ســختگیر و خشن شده اما اگر 
احســاس می کند به او توهین شده حق دارد شکایت 
کند و پای شکایتش بایستد اما اینکه در مصاحبه اش 
داســتان خودش را اینطور به پرســپولیس گره بزند 
درســت نیست و مصداق بارز سوء استفاده است برای 
اینکه خودش را دوباره به قلوب هواداران نزدیک کند. 
به اینکه چرا احمدزاده از پرسپولیس و رفت و در فصل 

محرومیت دست برانکو را خالی گذاشت، کاری نداریم. 
حتمــاً او هم برای خودش دلایلی داشــته که محترم 
اســت اما اینکه الآن بیاید و بعد از شــکایت از گوران 
خودش را اینطور به پرسپولیس گره بزند اتفاق جالبی 
نیســت و برای او در جهت عکس عمل می کند. یعنی 
برایش کارکرد منفی دارد. واضح اســت که احمدزاده 
به خاطر آن بخش از صحبت های سامان گوران که به 
او توهین کرده اقدام به شــکایت کرده است و باشگاه 
پرســپولیس خودش شــکایت مجزایی درباره توهین 
این کمدین به لوگوی باشــگاه داشــته و آن شکایت 
را پیگیــری می کند. در واقع آن بخش از صحبت های 
احمدزاده که گفته اجازه نمی دهد کسی به پرسپولیس 
توهین کند تلاشــی اســت پیش پا افتاده در جهت 
بازگرداندن مقبولیت که هرگز جواب نمی دهد. شــاید 
بهتر باشد هافبک اهل ارومیه پرسپولیس به جای این 
مصاحبه ها دنبال اثبات توانایی هایش در زمین باشــد 
چرا که با هر گل و پــاس گلش می تواند به راحتی و 
بدون کلام اضافه، هواداران پرسپولیس را با خود همراه 
کند و پرچم ســفیر را بدهد دست تمام آنهایی که از 
او دلخورند و حتی بعد از بازگشــتش به پرســپولیس 
رهایش نمی کردند. احمــدزاده حتماً خودش می داند 
که باشگاه پرسپولیس مدیرعامل دارد، بخش حقوقی 
دارد، روابط عمومی دارد و اگر قرار بر پاســخگویی به 
این قبیل اهانت ها باشد این مسئولان خودشان دست 
به کار می شوند پس بهتر است دنبال راه بهتری برای 

بازگرداندن مقبولیتش باشد.

تصمیمی که گرفته شده اما اعلام نمی شود

تمرین و مصاحبه کالدرون؛ یک روز باز، 6 روز بسته!

اولین پیش بینی؛ احتمال خروج 7 بازیکن جوان

لیست 20 نفره پرسپولیس چگونه شکل می گیرد؟

بازیکنان پرسپولیس سر کلاس داوری

مصاحبه دو کاربره فرشاد احمدزاده:

تلاش بی نتیجه برای مقبولیت دوباره

خبر کوتاه

گزارشسوژه روز

نگاه

نظر خود را به 

این شماره پیامک 

کنید

300045
1213
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دلیل انتصاب معاون 
اداری مالی پرسپولیس 

چه بود؟
پرسپولیس  باشــگاه  مســوولان 
قصد داشتند از قدرت الله شمیرانی به 
عنوان معاون مالی اداری این باشــگاه 
اســتفاده کنند و مذاکراتی نیز در این 
زمینه با وی داشــتند. این موضوع در 
خبری که روی خروجــی خبرگزاری 
مهر قرار گرفت اطلاع رســانی شــد 
امــا اداره کل ورزش و جوانــان البرز 
با ارســال توضیحی تاکید کرد با این 

انتقال مخالف است.
در نامــه ای کــه روز دوم تیرماه 
سالجاری از سوی امیر غفرانی مدیرکل 
ورزش و جوانان اســتان البرز خطاب به 
ســیوس احمدی مدیرکل توسعه منابع 
انســانی وزارت ورزش ارسال شده، آمده 
اســت: »عطف به نامه روز 27 خردادماه 
و موضوع ماموریت معاون توسعه منابع 
و پشــتیبانی این اداره کل به باشــگاه 
فرهنگی ورزشی پرسپولیس به استحضار 
می رســاند با ماموریت نامبرده موافقت 

نمی گردد.«
همچنیــن قــدرت الله شــمیرانی 
در توضیحی کــه برای گروه ورزشــی 
خبرگــزاری مهر ارســال کــرده آورده 
اســت: » موضــوع پیشــنهاد باشــگاه 
 فرهنگی ورزشی پرسپولیس به اینجانب
 قدرت الله شــمیرانی مبنــی بر تصدی 
معاونــت مالــی و اداری مربوط به یک 
ماه پیش بوده کــه با مخالفت اداره کل 
ورزش و جوانــان و مســئولان اســتان 
مواجه گردیــد. لذا این حقیــر با تمام 
عشق و علاقه به باشگاه مذکور کماکان 
در سمت معاونت مالی و اداری اداره کل 
ورزش و جوانان اســتان البرز در خدمت 
مــردم شــریف اســتان و جامعه بزرگ 
ورزش و جوانان به خدمتگزاری مشغولم.
لازم مــی دانم با تمــام احترام به 
هواداران عزیز تیم محبوبم پرســپولیس 
خبر انتقــال به این باشــگاه را تکذیب 
قهرمان  پرســپولیس  امیــدوارم  نمایم. 
در ســایه خداوند متعال، پیشکسوتان، 
بزرگان و حمایت همه جانبه تماشاگران 

میلیونی خود همیشه سربلند باشد.«
انتشــار این خبر بــا واکنش مدیر 
روباط عمومی باشگاه پرسپولیس مواجه 
شده بود .اژدری ضمن تکذیب این خبر 
گفته بود نشر چنین اخباری هیچ سودی 

برای باشگاه و هواداران نخواهد داشت.
البتــه ناگفتــه نمانــد حتــی اگر 
هواداران پرســپولیس به چنین اخباری 
علاقمندد نباشــند رســانه ها حق دارند 
در چنیــن مســائلی ورود کنند چرا که 
هــر اتفاق کوچک و بزرگی در باشــگاه 
پرســپولیس می تواند به شرایط تیم و 
بازیکنان ارتباط پیــدا کند و در نهایت 

مورد توجه هواداران قرار می گیرد.

آمار نا  امید  کننده از مهاجم برزیلی مد نظر کالدرون

هر 357 دقیقه یک گل در آسیا!

از بین کامیابی نیا و نوراللهی یکی بازی می کند؟
10 هافبک حریص پرسپولیس برای چهار پست

کل دقايق ليگتيمسال
بازي

تعداد 
بازي ها

حضور در 
ترکيب اصلي

گلتعويضي

251010سري بآواي2013
611100منطقه اي 1 آواي2013
1208161516منطقه اي 1مارسيلودياس2014
2590333034سري بآواي2014
1800261975سري آآواي2015
861121026منطقه اي 1آواي2015
1354130سري آاتلتيكو پارانائنسه2016
1583210ليگ برتراتليتكو پارانائنسه2016
54410641پارانانئنسه 1اتلتيكو پارانائنسه2016
2 461743جي ليگسانفرسه هيروشيما2016
25893229310جي ليگسانفرسه هيروشيما2017
2352302736کي ليگاف سي سئول2018
1028161249جي ليگکونسادول ساپورو2019

 اتفاق عجیب در روز
 پوکر لوپز

اندرســون لوپز گزینه مد نظر 
بــرای تقویت خط حمله  کالدرون 
پرســپولیس زمســتان گذشته به 
تیم هوکایدو کونسادول ساپورو در 
جی لیگ ژاپن پیوست. او در اولین 
بازی اش برای این تیم در تاریخ 18 
اسفند سال گذشته مقابل شیمیزو 
اس پالس به میدان رفت. این بازی 
در خانه تیم ساپورو برگزار می شد و 
لوپز دست به کار بزرگی زد و پوکر 
کــرد. او در این مســابقه چهار گل 
به ثمر رســاند تا تیمش با نتیجه 5 
بر2 برنده باشــد. با این حال شادی 
گل او کار دســتش داد و از آنجایی 
که ابعاد ورزشــگاه را نمی شناخت 
بعــد از گلزنی از روی تبلیغات کنار 
زمیــن پرید و با تصــور اینکه روی 
چمن فرود می آید با ســقوط ســه 
متری روی زمین ســفت فرود آمد 

و به شدت آسیب دید.
نیروهای  اتفــاق  ایــن  از  بعد 
امدادی بالای سر لوپز جمع شدند 
و درمان سرپایی را انجام دادند که 
خوشــبختانه این بازیکن به میدان 
برگشــت و دقیقــه 76 آن بــازی 

تعویض شد.
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